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Mette Schjødt

Fra: jakob larsen <jakobblarsen@hotmail.com>

Sendt: 11. april 2022 20:34

Til: kommunen

Emne: Indsigelse vedr havneudvidelse

 

Jeg vil hermed gerne som borger og husejer på Sandal Engvej 6 7000 Fredericia.spørge hvordan kommunen sikrer sig 

at den ektra trafik af lastbiler ikke overskrider den i forvejen støjbelastede villakvarter langs SnoghøjLandevej og 

Strandvejen. 

https://eu01.l.antigena.com/l/EyDnqtgk55UVc8PrIm1s6d~gAtWRqgAddvtXjP6Gr3yT8gbSpN-

VrY8xjVDUAFiD9luiPtLxTRKfNx2mN-

NmdlspyPOTATwzPfUXXPqqm7Jr0Uvh700MCUSB08RUORk2EQRYw~8cR04yEoy4ADnaUt2AKKw8  

Her er jeg særlig bekymret for at grænseværdierne overskrides på de 58 db. 

Samt uden for normaltid – dvs 7:00 til 19:00 

Her er jeg godt klar over myndighederne vil sige det kun er ved nybyggeri. 

Men da Snoghøj Landevej/ Strandvejen blev anlagt i 1977 var der ikke den samme trafik fra Fredericia Havn og til 

motorvejen ved ad og tilkørsel ved Lillebæltsbroen. Den er mange doblet på de år siden 1977. 

Her havde det været bedre i set i bakspejlet at industrihavnen var blevet anlagt ved den støjende Lillebæltsbro- med 

kort afstand til motorvej. 

Jeg forslår at om Havnens planer bliver realiseret at der enten/og bygget højere støjmur end den ca kun 2- 2,5 m 

høje støjmur. 

Hastigheden nedsættes til max 60 km/t  

Der opsættes automatisk trafik kamera / ”stærekasser” langs indfaldsvejen for at holde trafikken nede. 

 

Med venlig hilsen  

Jakob Larsen 

Sanddal Engvej 6 

7000 Fredericia 

Tlf:20933417 

 


